
                                                          Z Á P I S N I C A 

     zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 06.02.2017. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo, JUDr. Ivana 

Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

Neprítomní: p. Martin Barčák 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Predĺženie  nájomnej zmluvy 

3. Rôzne 

4. Záver 

Zasadnutie KSV a VP otvorila predsedníčka komisie, p. Eva Struhárová 

Komisia počtom hlasov 5 za odsúhlasila návrh p. Struhárovej a zároveň aj program ako celok. 

K bodu 2. Predĺženie nájomnej zmluvy 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

                                                    U Z N E S E N I E  č. 196 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1- izbovému bytu  č. 6 na ul. Kasárenská 1725/5A 

vo vlastníctve mesta Trenčín Aleny Balážovej odložiť na nasledujúce zasadnutie Komisie 

sociálnych vecí a verejného poriadku s tým, že menovaný nájomca bude na nasledujúce 

zasadnutie komisie, ktoré sa uskutoční dňa 01.03.2017 pozvaný na prerokovanie jeho 

situácie s členmi komisie. 

 

K bodu 3. Rôzne 

 

Bc. Filo: ako sme  na tom s výberovým konaním pre vedúceho nocľahárne a nízkoprahového 

denného centra? 

Phdr. Pavlík: prihlásených bolo šesť uchádzačov, z toho 3 podmienky spĺňali a 3 nespĺňali. 

 

p. Struhárová: a čo ďalej budete s nimi robiť, oslovíte ich? 

 

Phdr. Pavlík: už boli oslovení na konkrétny termín výberového konania 



 

p. Struhárová: bolo by dobré, keby sa výber zrealizoval čo najskôr s tým, aby vedúci mohol 

nastúpiť k 01.03.2017. 

 

PhDr. Pavlík: zdá sa, že situácia v nocľahárni sa znormalizovala, robia sa tam porady tak ako 

sme sa dohodli. Je pravda, že rozsah prác, čo sa tam vykonáva sa nedá riadiť na diaľku. Ale 

uvažuje sa, či zriaďovať miesto vedúceho ak by nocľaháreň a NDC mali ísť pod správu 

Armády spásy. 

 

p. Struhárová: to je ešte ďaleko a nedá sa nad tým takto uvažovať. Teraz je tam kľud, ale to 

môže byť len dočasné, toho vedúceho tam treba. 

 

PhDr. Pavlík: úplný kľud tam nikdy nemôže byť, nakoľko je veľa ľudí umiestnených 

v malých priestoroch, toto má vplyv nielen na klientov, ale aj na pracovníkov. 

 

p. Struhárová: chcem sa vás ako komisie spýtať, čo si myslíte o zámere Armády spásy čo 

nám naposledy odprezentovala. 

 

Dr. Hrubo: keby boli lepšie priestory, dalo by sa to robiť aj bez Armády spásy. 

 

JUDr. Smolka: celá ich prezentácia bola len vo všeobecnej rovine, chcel by som vedieť, či za 

tie peniaze, ktoré tam dávame, vedia poskytnúť lepší servis. 

 

p. Struhárová: nie som si istá, či my by sme to vedeli tak dobre zvládnuť. A nemyslím si, že 

celé financovanie by ostalo len na meste, oni počítajú s tým, že poskytnú tiež určitý finančný 

vklad. 

 

JUDr. Smolka: mám obavy, že keď vytvoríme vynikajúce podmienky pre ľudí bez domova, 

že sa nám tu budú sťahovať aj ľudia z iných oblastí. 

 

p. Struhárová: z nášho nízkoprahového denného centra (NDC) a nocľahárne sa stal útulok. V 

takomto centre má byť človek len na pár hodín, kde absolvuje napr. terapie, poradenstvo 

a pod. Momentálne sú tam ľudia stále. 

 

PhDr. Pavlík:  Je to na nás, či to bude útulok alebo NDC. 

Okrem zamestnancov tam funguje veľa dobrovoľníkov, ktorí nosia jedlo a rôzne veci. Mám 

obavy, že keď to prevezme Armáda spásy, tak tí dobrovoľníci možno odídu. Tieto služby 

a dary dobrovoľníkov tiež predstavujú určitú a nie malú finančnú hodnotu. 

 

p. Struhárová: najlepšie by bolo, aby nejaká nezisková organizácia zriadila útulok a potom 

financovanie žiadala aj od TSK. TSK sa teraz zameriava na cieľovú skupinu autistov. Ale ak 

by sa jednalo len o financovanie v zmysle zákona  tak by mali prispieť. 

Bolo by dobré, aby sme si ujasnili, či sa máme zaoberať Armádou spásy alebo nie, lebo ak 

áno, tak mesto  musí AS požiadať o spoluprácu. 



 

PhDr. Pavlík: poďme sa pozrieť tak ako nás pozývali, tam, kde majú zriadené takéto 

podobné zariadenie napr. v Ostrave, ako to tam pod ich vedením funguje. 

 

p. Struhárová: ja im napíšem a navrhnem stretnutie. Je predsa bežná prax, že mestá 

odovzdávajú prevádzku takýchto zariadení  iným- neverejným subjektom. 

Ďalej by som chcela dohodnúť termín stretnutia – poslaneckého prieskumu v zariadení 

opatrovateľskej služby na Piaristickej ulici v Trenčíne. Bude potrebné nachystať nám 

podklady ako napr.  zoznam klientov, ich zmluvy aj následne opakované zmluvy, poradovník 

a pod. 

 

Ing. Liptai: chcel by som upozorniť na zvýšený výskyt diviakov hlavne na ul. Východná na 

sídlisku Juh v Trenčíne. Skúšali sme ich vyhnať. Predseda zväzu poľovníkov ale upozornil, že 

vyhnanie nepomôže, jediným riešením je odstrel. Konzultovali sme to s právnikmi, na toto 

treba povolenie z okresného úradu. Okamžite sme si ho dali vyžiadať, no okresný úrad sa 

doteraz nevyjadril. 

Zatiaľ sme kúpili repelentnú látku, ktorú sme v danej lokalite použili, ale  moc to nezabralo. 

Najlepší bude naozaj ten odstrel, lebo v meste nemáme nikoho kto by diviaky vedel odchytiť.   

    

 

 

     Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.    

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                            Eva Struhárová 

                                                                                                        predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Barbara Činčárová, garant komisie 

Dňa: 13.02.2017 

 



 
 


